
 

 

 

 

 – Protokol  - Side 1 

 

Protokol for Løgstør Golfklub 
 

 

Dagsorden til bestyrelsesmøde onsdag den 19.06.2024 - kl. 17.00 i Klubhuset.  
 

 

PO: Per Olsen 

RH: Rasmus Heilemann 

JR: Jens Rønberg Christensen 

PE: Preben Eskildsen 

KC: Karina Christensen 

JD: Jamie Donhou (trainee) 

BJ: Bente Jespersen 

EH: Erik Heilemann Jensen 

TK: Torben Kjeldsen (trainee) 

  

 

 

     

 Deltagere:    Afbud fra JD.    Øvrige mødt.                       

   

 Dagsorden Referat Ansvarlig  

for  

opgaven 

 Til Underskrift: 
Protokol fra mødet 24.04.2024. 

 

 

Underskrevet. 

 

Pkt. 1 Opfølgning på punkter fra mødet 24.04.2024 og 

29.02.2024. 

 

Har vi fået søgt momsrefusion? 

 

 

Hvad var revisors svar på godkendelsesprocedure 

omkring godkendelse af faktura og betaling af samme (2 - 

faktor godkendelse)? 

 

 

 

 

 

 

KC har møde med Danrevi, revisor Jens på 

torsdag og gennemgår det der. 

 

Revisor:  KC skal gemme fakturaer i E-conomic, 

og sende faktura til relevante personer til 

godkendelse. Så ligger fakturaer kun på et sted. 

Faktura sættes til betaling, når godkendelse er 

modtaget.  

 

 

 

 

KC 

 

 

KC 
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

 

 

 

 

Nyt omkring veste og T-shirts til medhjælpere? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Har vi fået bestilt børneattester? 

 

 

 

 

 

 

Revisor har oplyst til KC, at hvis fakturaer ligger 

i E-conomic og godkendes der, er det ikke 

nødvendigt med 2 faktorgodkendelse hos 

banken. 

 

EH fremviste veste og T-shirts. 

T-shirts i azurblå farve lægges på depot og 

afhentes ved hvert brug og vaskes samlet. EH 

aftaler videre med Jens Erik Pedersen. 

 

Veste udleveres til kontorholdet mod deres 

kvittering. BJ udarbejder kvitteringer.  

 

Veste til Baneservice hænges på stativ på 

loftsdepot, så medhjælper låner derfra på hver 

vagt. 

 

I alt faktura på kr. 14.000 udstedt af XL. 

(skal der sendes kopi heraf til tilskudsgiver?  Nej 

der laves tro og love-erklæring) 

 

 

KC oplyser, at der er bestilt attester for 

bestyrelsen, træner Allan Høgh og Michael 

Bagge. Hvis der kommer yderligere personer 

omkring f.eks. juniorer giver RH besked til KC 

om at søge. Digital accept er underskrevet af 

flere personer, så attester forventes at foreligge 

digitalt i løbet af få dage. 

 

KC 

 

 

 

 

EH 

 

 

 

 

BJ 

 

 

BJ 

 

 

 

 

 

 

 

 

KC 
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

Nyt omkring dør i udslagshus? 

 

 

 

Nyt omkring opskæring af den lange måtte, så den kan 

anvendes gummi-tees? 

 

PE oplyser, at der er set på det. Det forventes at 

blive klaret i løbet af ca 14 dage. Opsættes af 

Mogens C. 

 

RH oplyser, at der ER lavet huller. Virker. 

PE / 

Mogens.  

 Til beslutning:   

Pkt. 2 Løgstør Parkhotel har ønske om at annoncere med 

greenfee inkl. ophold. Jeg har nægtet at give kredit på 

greenfee. / PO 

 

Jeg har sendt 3 muligheder – kan læses her 

 

Efter fornyet drøftelse med Torben Larche, fortsætter vi 

med, at hotellet har voucher, der reducerer prisen for 

gæster på Parkhotellet og Badehotellet til kr. 225 / PO 

Gennemgået.   

Pkt. 3 Indstilling til, at vi træffer en beslutning om delkontingent, 

når der sker tilmelding på skæve tidspunkter i løbet af 

året. / PO:  

 

Se indstilling her 

 

Der blev truffet beslutning om at følge PO´s 

indstilling om procentvis reducering af 

kontingent ved indmeldelse ind i sæsonen - dog 

sådan af KC fortsat kan foretage beregning ud 

fra faktisk forløbet dage. 

 

Desuden blev godkendt indstillingen om, at der 

ved et medlems udmeldelse ved udgangen af et 

år og efterfølgende indmeldelse ved begyndelse 

KC 

Løgstør%20Parkhotel%20-%20Greenfee%20betalinger.pdf
Indstilling%20til%20regler%20for%20rabat,%20ved%20skæve%20tilmeldingstidspunkter%20i%20løber%20af%20året.%20.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
af nyt år (frem til 1/6) udløses et gebyr for 

medlemmet på kr. 1.000. 

 

Indmeldelse igen efter 1/6 udløser ikke gebyret. 

 

Pkt. 4 Frivillighedsprisen 2024 – Har vi emner ?   

Ansøgningsfrist 19.08.2024 – Se info her 

 

Der er mange, som bør indstilles, men svært at 

vælge en enkelt person ud. PO oplyser, at en 

tidligere indstilling har været omfattet af stort 

“papirarbejde”. Vi indstiller ingen.  

 

 

Pkt. 5 Invitation til Løgstør Golfklub – 6 personers hold til “The 

Invitational for hold – Greensome på udebane 2024” 

Se beskrivelse her 

 

Er det noget vi skal arbejde for? 

Jeg har videresendt materialet til klubber i klubben.  

 

 Gennemgået. 

 

 

 Til Orientering: 
 

  

Pkt. 6 Perioderegnskab med budgetafvigelser pr. 31.05.2024 / 

KC Se her 

 

Likviditetsoversigt pr. 15.06.2024 / KC Se her 

 

Gennemgået. Greenfee er pt kr. 14.000 lavere i 

forhold til budget.  

 

(Aftalt, at hvis en bil hentes til værkstedet og 

tages ud af drift, lægges der seddel i 

nøglerummet i GolfMore, så lukkevagten ikke 

skal lede efter bilen/nøglen) 

 

Bemærk ved matche, f.eks. Limfjordsgolf, at vi 

får præciseret/spurgt deltagere til, om de HAR 

betalt for mad og drikkevarer/fadøl.  

 

 

 

Alle 

 

 

 

 

Alle 

 

 

http://frivillighedsprisen.pdf/
8%20danske%20klubber%20inviterer%20Løgstør%20Golfklub%20til%20-The%20Inviatioonal%20for%20holde%20-%20Greensome%20på%20udebane%202024.pdf
https://www.dropbox.com/scl/fi/mw72sy5cg11pq23ecrql4/Balance-med-budget-31-05-2024.pdf?rlkey=fteohbzb7pksp34yzrg35jc9u&st=ox3cyt68&dl=0
https://www.dropbox.com/scl/fi/0eqm77yshb1epgxmw9iby/Kassekredit-diagram-18-06-2024.xlsx?rlkey=qhmq5t5p7u4bxwh6mcedhqe4i&st=l3w2rcn5&dl=0
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

KC har ændret teksten på MobilePay-betaling 

for Fadøl til teksten “Løgstør Golfklub 2”, 

begrundet i, at kundernes bank ikke behøver at 

kunne se, hvad betalingen omfatter. 

 

På konto 5102 er medtaget udgift til porten og 

til Midtfjord El for varmepumpe. 

 

5500 er afvigelsen på budgettet reparation af 

vaskemaskine og afkalker. 

 

5510 er afvigelsen udgift til havestole, 

smudsmåtter mm. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pkt. 7 Debitorliste pr. 15.06.2024 / KC Se her KC oplyser, at debitorer ER rykket for ca. 3 uger 

siden og det sker igen i løbet af få dage. 

 

Skousen-regning er formentligt gået på forkert 

mail – KC ser på det. 

 

De øvrige debitorer rykker KC telefonisk.  

 

 

KC 

 

KC 

 

 

KC 

Pkt. 8 Sidste nyt omkring alkoholbevilling? / BJ/KC 

Rykker fra NP se her 

Se seneste skrivelse til bestyrelsen her 

Ansøgning om alkoholbevilling selskaber foreninger – se 

blanket her 

Underskriftstillæg til ansøgning om alkoholbevilling – se 

blanket her 

BJ/KC informerede om forløbet samt for  

indsendelse via E-boks. 

 

Endnu ikke modtaget svar på ansøgning. KC 

forhører sig. 

 

 

 

KC 

 

https://www.dropbox.com/scl/fi/u631ctix1t3hbvek24xfe/Debitorsaldoliste-18-06-2024.pdf?rlkey=kqlan13nz509emwbe4fmmhww6&st=vukcjtrf&dl=0
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Protokol for Løgstør Golfklub 
Ansøgning om godkendelse af bestyrer for virksomheder 

– se blanket her 

 

Pkt. 9 Nyt fra Kontorhold? BJ orienterede.  

Pkt.10 Nyt fra Baneservice? Nej sir EH.  

Pkt.11 Nyt fra Begynderudvalg? BJ informerede om status på de pt 15 

begyndere. 

 

 

Pkt.12 Nyt fra Baneudvalg? 

 

 

Vi har modtaget ønske om bedre skiltning på banen, se 

mail her 

 

Referat Baneudvalgsmøde 10.06.2024 Kan læses her 

 
 

 

GAF medlemskab – Er det noget vi skal tage os af? Se 

info her 

 

Ikke ud over det, der fremgår af Baneudvalgets 

referat oplyser JR. 

 

Drøftet, hvor problemet kan være, herunder de 

steder, hvor skilte ligger ned (bl.a. efter hul 12) 

 

Semiroughen er høj. Men PE og JR oplyser, at 

der klippes i samme højde som normalt. 

Maskinerne er indstillet til det samme.  

 

Gælder administrativt personel, så ingen 

tilmelding. Vi er medlem af Dansk Greenkeeper, 

så alt på plads der. 

 

 

 

 

PE/JR 

 

Pkt.13 Nyt fra Juniorudvalg? 

 

 

 

 

 

RH oplyser, at han var optimistisk fra start med 

antal begyndere. Desværre bliver de unge lidt 

væk, især om onsdagen. 

 

2 unge nye startet. Forventer 2 nye mere på 

mandag. 

 

 

 

 

 

 

Gæst%20har%20bemærkning%20til%20manglende%20skilte%20på%20banen.pdf
Gæst%20har%20bemærkning%20til%20manglende%20skilte%20på%20banen.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

Nu mulighed for at søge Golfamore om tilskud på kr. 

5.000 – Se beskrivelse her 

 

Er sendt til juniorudvalget / PO  

 

 

RH oplyste han var ved at udfærdige ansøgning.  

 

PO oplyser, at Mie tager sig af at repræsentere 

klubben på Børnekulturnatten, herunder med 

puttebane, gevinster og gavekort. 

 

 

RH 

Pkt.14 Personsag – Se mail her 

 

Der er drøftet med begge parter og sagen er afsluttet / 

PO.  

Gennemgået.  

Pkt.15 Forsikringssag – Frivillige 

Se afslag her 

 

Jeg har talt med Mogens Holm Jespersen. Han skønner, 

at vi er dækket, hvis der opstår skader, så der bør ikke 

være behov for yderligere dækning. / PO.   

 

 

 

 

Gennemgået. Vi er dækket via DGU (idrættens 

forsikringer) den frivillige 

arbejdsskadeforsikring. 

 

Pkt.16 Forsikringspolice 2024. 

 

Nu også mulighed for at få erhvervsforsikringer gennem 

DGU. Indstiller dog til, at vi beholder Himmerland, som er 

sponsor / PO. – se tilbud fra DGU her 

 

Bygningsforsikring – se police her 

Enterpriseforsikring Maskinhus (er nu ophørt). – se police 

her 

Erhvervsforsikring løsøre – se police her 

Entrepriseforsikring lade – se police her 

Forsikring selvkørende maskiner – se police her 

 

Gennemgået. 

 

Mulighed%20for%20at%20søge%20om%20kr.%205.000%20til%20Junior%20arbejde.pdf
Personsag.pdf
Forsikringssag%20-%20Frivillige%20i%20klubben.pdf
Erhvervsforsikringer%20til%20de%20danske%20golfklubber%20-%20GF%20Forsikring.pdf
Bygningsforsikring%20918168-210.pdf
Erhvervsforsikring%20-%20Entrepriseforsikring%20Maskinhus%20og%20Solcelleanlæg.pdf
Erhvervsforsikring%20-%20Entrepriseforsikring%20Maskinhus%20og%20Solcelleanlæg.pdf
Erhvervsforsikring%20Løsøre%20-%20Police%202024.pdf
Forsikring%20Selsvkørende%20maskiner%20Police%202024.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
Police – EDB og svagstrømsforsikring – se police her 

Police – traktor – se police her 

Police – selvkørende maskiner – 15 stk. Golfbiler – se 

police her 

Police – selvkørende maskiner – se police her 

 

Pkt.17 Vi har nu adgang til app, der viser produktion på 

solcelleanlæg – se hvordan her 

 

Gennemgået. App-en er også lagt på kontorets 

PC. 

 

Pkt.18 Vi har modtaget afslag fra Spar Nord på vores ansøgning 

om tilskud til renovering af sø – Se afslag her 

  

Prisstigninger på bankgebyr i Spar Nord – Se info her 

KC og PO har besluttet at vi sletter vores konto i Spar 

Nord. 

 

 

 

 

Gennemgået. 

 

Pkt.19 Vi har modtaget afslag fra Thorup Sletten på vores 

ansøgning om tilskud til klubtrøjer – Se afslag her 

 

Gennemgået.  

Pkt.20 Blokhus er p.t. ikke med i GNG, men de nye ejere bliver 

muligvis optaget – Se mere her 

 

Blokhus Golfklub udmeldt af GNG – Se mere her 

Medtages i medlem-/nyhedsbrev, at Blokhus 

ikke er med i GNG, så LGK-medlemmer 

modtager ikke reduktion i greenfee. 

 

PO 

Pkt.21 

 

Hjemmesiderapport fra Rene Sejling – Ingen 

bemærkninger – se rapports her 

 

Opdateret One.com, så hjemmesiden kører lidt 

hurtigere. Udgiften stiger fra kr. 39,- til kr. 59,- 

pr. måned.  

 

 

Pkt.22 Har vi nyt omkring Golfspilleren i Centrum / JD JR tilbød at overtage gennemgang af 

Golfspilleren i Centrum, nu vi har betalt 

kontingent dertil i år. PO sender adgang til JR. 

JR 

 

PO 

Police%20-%20EDB-%20og%20svagstrømsforsikring%202024.pdf
Police%20-%20Traktor%20Solis%202024.pdf
Police%20-%20Selvkørende%20maskiner%20-%20Golfbiler%202024.pdf
Police%20-%20Selvkørende%20maskiner%20-%20Golfbiler%202024.pdf
Afslag%20fra%20Spar%20Nord.pdf
Afslag%20fra%20Thorup%20Sletten.pdf
Blokhus%20Golfklub%20udmeldt%20af%20GNG.pdf
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

Pkt.23 Evt.: 

 

Hvem kan tage klubbens mail 08.07.2024 – 23.07.2024? 

Pas på falske mail i sommerperioden, se DGI anbefalinger 

her 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Udkast til Nyhedsbrev, Se udkast her: 
Nyhedsbrev (campaign-archive.com) 

 

 

 

 

EH klarer det. Bruger evt. PO´s bærbare PC, 

der deponeres på kontoret.  

 

Uge 27 og 28 er KC væk - ferie. 

Uge 31 og 32 er RH væk. 

Uge 28 og (muligvis 29) er BJ væk. 

 

EH forespurgte til brøndboringen. PE oplyste, at 

der afventes besøg af bestilt brøndborer. Fejlen 

kan være revne i rør, fejl i pumpe eller andet. 

Udgiften for reparation kendes først, når fejlen 

er lokaliseret. 

 

PE oplyser, at der ikke kommer vand i sø ved 

hul 17 nu. Vandet forsvinder for hurtigt. 

Reparation afventes.  

 

OBS: Kontorpersonalet skal informeres om, at 

alle greenfee skal rettes manuelt ned til kr. 125,- 

i uge 27. (Baneservice for lør 6/7 og søn 7/7 bør 

også informeres) 

 

Gennemgået og godkendt udkast til 

nyhedsbrev. 

 

 

 

EH/PO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

BJ 

 

EH? 

 

 

 

 

 

 

Pas%20på%20direktørsvindlere%20i%20ferien_files
Pas%20på%20direktørsvindlere%20i%20ferien_files
https://us12.campaign-archive.com/?e=__test_email__&u=ee1601bba69a33a75f8d02544&id=150caffc1d
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Protokol for Løgstør Golfklub 
 

 

BJ oplyst, at Vesthimmerlands Forsyning har 

meddelt at container til plast er revnet og skal 

fornyes samt at container til mad- og 

drikkekartoner uretmæssigt er inddraget til 

plast. BJ er i drøftelse om, at de to containere á 

240 liter udskiftes til stor på 400 liter. Aftales 

videre med MC. 

 

BJ forespurgte til, om vi skal “med” så vi er klar 

til indførelse af sidste del af handicapreglerne 

2024. Dvs med en rating for for-9, en rating for 

bag-9 og en samlet 18-hullers rating, hvilket er 

en forudsætning for, at der fra 01.01.2025 kan 

anvendes den nye opskalering af en 9-hullers 

runde i stedet for blot at få lagt 17 point til på 

bag-9, som systemet er nu. 

 

Vi afventer, at der fra DGU fremkommer 

yderligere vejledning til klubberne, hvilket DGU 

planlægger at begynde på senest medio august 

2024.  

 

I forbindelse hermed blev det drøftet, om vi evt. 

- på sigt – kan overgå til, at 18 huls banen 

“vendes” hver uge, så start sker skiftevis på hul 

1 og hul 10. Derved sker slidtage lidt mere 

jævnt på banen og klub-i-klubber (som kun 

spiller 9 huller) får skiftende huller uden, at der 

skal blokeres “ubrugte” tider for at skabe plads 

 

 

 

 

BJ 
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Protokol for Løgstør Golfklub 
på hul 10. Drøftet de omkostninger med 

skiltning mv, en ændring kan indebære.  

 

PE og JR forelægger det for Mogens C på et 

tidspunkt. 

 

PO informerede om mødet med Stålhaven. 

 

OBS rette kode Communikator i Dropbox.  

 

 

PE/ JR 

 

 

 

 

BJ 

  

 

Næste møde: onsdag 14.08.2024 

  

  

 

 
 
_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Per Olsen                 Preben Eskildsen     Erik Heilemann Jensen 

 

 

_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Bente Jespersen                Jens Rønberg Christensen (som læst)     Karina Christensen 

 

 

_______________________________           ______________________________       _______________________________ 
Rasmus Heilemann                Jamie Donhou (trainee)   som læst             Torben Kjeldsen (trainee) 

 

 

 

   


